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PROTOKÓŁ Nr VI/24 

z sesji Rady Powiatu Otwockiego  

odbytej w dniu 29 sierpnia 2024 r.  

w Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury w Otwocku 

przy ul. Poniatowskiego 10 

 

Na podstawie art. 14 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym oraz  § 12 ust. 4  

Statutu Powiatu Otwockiego Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach o godzinie 1625 

otworzyła obrady VI sesji Rady Powiatu Otwockiego. Powitała przybyłych gości, radnych 

oraz pracowników Starostwa. 

Poinformowała, że zgodnie z listą obecności w sesji bierze udział 15 radnych,  

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 23 osoby stanowi quorum, pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Do sesji dołączył radny Michał Margielski oraz radny Robert Kosiński 

 – obecnych 17 radnych. 

 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr IV z sesji.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok,  

z późn.zm.;  

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Otwockiego na lata 2024 – 2038, z późn.zm.;  

3) w sprawie pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia (wniosek pana M.T.); 

4) w sprawie rozpatrzenia skargi; 

5) w sprawie przekazania skargi według właściwości; 

6) w sprawie pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia (wniosek pani O.K.). 

5. Sprawozdanie roczne z działań podejmowanych na terenie powiatu Otwockiego przez 

PGW Wody Polskie - Nadzór Wodny w Warszawie, w Górze Kalwarii i w Mińsku 

Mazowieckim. 

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Informacje Przewodniczącej Rady. 

8. Sprawy różne.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad. 2 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach zaproponowała zmianę w trzecim punkcie, 

polegającą na przyjęciu protokołów z sesji Nr IV oraz Nr V. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie zmianę porządku 

obrad. 

Głosowanie w obecności 17 radnych: „za” – 17 osób. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z sesji Nr IV oraz Nr V.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok,  

z późn.zm.;  

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Otwockiego na lata 2024 – 2038, z późn.zm.;  

3) w sprawie pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia (wniosek pana M.T.); 

4) w sprawie rozpatrzenia skargi; 

5) w sprawie przekazania skargi według właściwości; 

6) w sprawie pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia (wniosek pani O.K.). 

5. Sprawozdanie roczne z działań podejmowanych na terenie powiatu Otwockiego przez 

PGW Wody Polskie - Nadzór Wodny w Warszawie, w Górze Kalwarii i w Mińsku 

Mazowieckim. 

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Informacje Przewodniczącej Rady. 

8. Sprawy różne.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do sesji dołączył radny Dariusz Kołodziejczyk – obecnych 18 radnych. 

 

Ad. 3  

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 

Nr IV z sesji. 

 

Głosowanie w obecności 18 radnych: „za” – 17 osób (jedna osoba niezalogowana do 

systemu do głosowania). 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
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Nr V z sesji. 

Głosowanie w obecności 18 radnych: „za” – 17 osób ( jedna osoba niezalogowana do 

systemu do głosowania). 

 

Radny Dariusz Kołodziejczyk poinformował, że „wstrzymuje się od głosu”, a nie jest 

to uwidocznione w wynikach głosowania. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radny nie był zalogowany do urządzenia. 

 

Ad. 4 

1) 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła Starostę Otwockiego Tomasza 

Laskusa o przedstawienie projektu uchwały. 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus poinformował, że projekt został szczegółowo 

omówiony podczas posiedzenia Komisji Budżetowej. Zmiany występujące, to m.in. wliczenie 

kar umownych wpływających do Zarządu Dróg Powiatowych, uwzględnienie 150 tys. zł 

przekazanych przez Gminę Karczew na budowę chodnika w miejscowości Glinki, 

zwiększenie środków na zakwaterowanie uchodźców z Ukrainy, czy zabezpieczenie środków 

na dodatki motywacyjne dla pracowników pomocy społecznej. 

Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski doprecyzował, że zwiększenie planu dochodów 

o kwotę 116.404,00 zł dotyczy dotacji dla pracowników DPS przy ul. Moniuszki i 

pracowników Centrum Interwencji Kryzysowej przy ul. Tadeusza 12 w Otwocku. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 18 radnych: „za” – 18 osób. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 18 radnych podjęła uchwałę Nr 35/VI/24  

w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 20 

grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok, z późn.zm, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus poinformował, że projekt jest konsekwencją zmian 

w uchwale budżetowej.  

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o przedstawienie opinii. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 18 radnych: „za” – 18 osób. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 18 radnych podjęła uchwałę Nr 36/VI/24  

w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego na 

lata 2024 – 2038, z późn.zm, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach przekazała, że projekt jest inicjatywą 

uchwałodawczą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, a następnie poprosiła przewodniczącego 

komisji o zabranie głosu. 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Krzysztof Olszewski przedstawił 

wniosek Pana M.T. o zmianę stawki za zajęcie pasa drogowego w Otwocku, oraz kroki jakie 

podjęła komisja. Wnioskodawca nie odpowiedział na wezwanie w sprawie złożenia wyjaśnień 

w następstwie czego, wniosek należy pozostawić bez rozpatrzenia. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 18 radnych: „za” – 18 osób. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 18 radnych podjęła uchwałę Nr 37/VI/24  

w sprawie pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

4) 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Krzysztof Olszewski przedstawił 

skargę Pani M.M. na władzę Stanowiącą i Wykonawczą miasta Otwocka. Komisja ustaliła, że 

organem właściwym do rozpatrzenia skargi w części dotyczącej działań Prezydenta Miasta 

Otwocka jest Rada Miasta Otwocka, natomiast zarzuty kierowane pod adresem Starosty 

Otwockiego uznaje za bezzasadne. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk zwrócił uwagę, że omawiany projekt uchwały dotyczy 

rozpatrzenia skargi, natomiast przekazanie według właściwości znajduje się w kolejnym 

podpunkcie porządku. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 18 radnych: „za” – 17 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba. 
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Rada Powiatu Otwockiego w obecności 18 radnych podjęła uchwałę Nr 38/VI/24  

w sprawie rozpatrzenia skargi, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5) 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Krzysztof Olszewski wyjaśnił, że 

po dokonaniu analizy zarzutów, komisja zdecydowała o przekazaniu skargi do Rady Miasta 

Otwocka. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 18 radnych: „za” – 18 osób. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 18 radnych podjęła uchwałę Nr 39/VI/24  

w sprawie przekazania skargi według właściwości, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

6) 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Krzysztof Olszewski przedstawił 

pismo Pani O.K. zawierające wniosek o przeprowadzenie kontroli Wydziału Komunikacji  

i Transportu. Z uwagi na brak odpowiedzi na wezwanie dotyczące uzupełnienia wniosku  

o dane osobowe i uszczegółowienie pisma, należy wniosek pozostawić bez rozpoznania. 

Radny Andrzej Wojtyra powiedział, że komisja zdecydowała również  

o przygotowaniu projektu uchwały na Sesję Rady Powiatu Otwockiego w sprawie 

przekazania wniosku do Komisji Rewizyjnej, celem przeprowadzenia kontroli w Wydziale 

Komunikacji i Transportu. 

Adwokat Łukasz Banaszek poinformował, że zgodnie z § 16 ust. 2 Statutu Powiatu 

Otwockiego Zarząd po wydaniu swojej opinii przekazuje radzie projekt uchwały, nie później 

niż w terminie 2 miesięcy od daty otrzymania wniosku. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 18 radnych: „za” – 15 osób, „wstrzymały się” – 3 osoby. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 18 radnych podjęła uchwałę Nr 40/VI/24  

w sprawie pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poinformowała, że sprawozdanie roczne  

z działań podejmowanych na terenie powiatu Otwockiego przez PGW Wody Polskie - Nadzór 

Wodny w Warszawie, w Górze Kalwarii i w Mińsku Mazowieckim zostało omówione na 

posiedzeniu Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 
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Ad. 6 

Radny Rafał Majewski zapytał o zadanie inwestycyjne: Rozbudowa i modernizacja Domu 

Pomocy Społecznej Wrzos w Otwocku - na jakiej podstawie ustalono wydłużenie terminu 

zakończenia inwestycji o 6 miesięcy. 

 
Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach odpowiedziała, że ten temat był wcześniej 

omawiany. 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus powiedział, że przesunięcie następuje wskutek 

wydarzeń o charakterze techniczno-budowlanym, które miały wpływ na termin realizacji, a 

szczegółowe przyczyny były już przedstawiane. Termin 6 miesięcy wynika z zapisów 

promesy Polskiego Ładu. 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach przekazała głos Dyrektor DPS Wrzos Pani 

Indze de Abgaro Zachariasiewicz. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz poinformowała, że umowa jest przewidziana do 

30 listopada 2024 r., natomiast promesa pozwala wydłużyć ten termin do 25 maja 2025 r. 

Radny Rafał Majewski wyjaśnił, że w dokumentach z którymi się zapoznał, nie było 

informacji ze strony wykonawcy o niedotrzymaniu terminu. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz odpowiedziała, że umowa została przedłużona 

na maksymalny czas sześciu miesięcy, co pozwoli uniknąć kolejnych aneksów. 

Radny Rafał Majewski zapytał, czy nadzór inwestorski zgłaszał zagrożenia wykonania 

tej umowy. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz potwierdziła zgłoszenia, które udokumentowane 

są w notatkach z cotygodniowych spotkań. 

Radny Rafał Majewski skierował pytanie o przyjęty plan naprawczy. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz przekazała, że nowy harmonogram stanowi plan 

naprawczy. Wcześniej próbowano uzyskać plan od wykonawcy, ale w trakcie budowy 

terminy ulegały przesunięciom. Informacje o postępach, kolejnych działaniach  

i ewentualnych przesunięciach przekazywane są na bieżąco. 

Radny Rafał Majewski wyraził wątpliwość, czy wykonawca zakończy inwestycję do 

maja 2025 r. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz odpowiedziała, że w ostatnim aneksie zawarto 

kary umowne z tytułu niedotrzymania terminu poszczególnych etapów. Stanowią one 

zabezpieczenie, natomiast istnieje zagrożenie utraty dofinansowania z Polskiego Ładu. 

Wicestarosta Otwocki Dariusz Olszewski powiedział, że wszystkie podejmowane 

przez Powiat działania, są wynikiem starań o oddanie inwestycji do maja 2025 r.  Oprócz kar 

umownych wykonawca zrzekł się waloryzacji za lata 2023-2025. Wicestarosta wyraził 

nadzieję, że w trakcie wyburzania starego budynku, nie wystąpią dodatkowe problemy. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk zaznaczył, że to wykonawca przygotowywał 

dokumentację. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz przedstawiła sytuację, w której wykonawca nie 

wiedział o źle naniesionych informacjach na mapie. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk spytał się, czy wykonawca korzysta z usług 

podwykonawców. 
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Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz poinformowała, że wykonawca musi dostać 

wyrażoną zgodę, by móc korzystać z usług podwykonawcy. Obecnie przy budowie pracuje 

jedynie firma Stok. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk zapytał, dlaczego firma pozwala na zmniejszenie liczby 

pracowników kiedy występują opóźnienia. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz odpowiedziała, że jej rolą nie jest weryfikacja, 

czy wykonawca ma wystarczającą ilość pracowników. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk podkreślił, że zgodnie z przepisami firma musi złożyć 

oświadczenie, czy korzystała z usług podwykonawców. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz wyjaśniła, że do tej pory firma złożyła dwie 

umowy. Jedna z nich dotyczyła budowy, druga instalacji windy, która została odrzucona.  

Radny Dariusz Kołodziejczyk zapytał, czy wykonawca składał oświadczenie, w 

którym zaprzeczał, że korzysta usług podwykonawcy. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz odpowiedziała, że nie składał żadnych 

oświadczeń. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk odwołał się do słów radnego Majewskiego, pytając  

o program naprawczy. Z wypowiedzi Pani Dyrektor można wywnioskować, że istnieje duże 

prawdopodobieństwo nieukończenia inwestycji w terminie. Przyjęty harmonogram, nie jest 

planem naprawczym posiadającym szczegółowe dane zatwierdzone przez nadzór inwestorski. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz przekazała, że wykonawca nie ma takiego 

obowiązku. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk zaznaczył, że Powiat ma prawo wezwać wykonawcę do 

przedstawienia planu. 

Wicestarosta Dariusz Olszewski odpowiedział, że większość spraw wspomnianych 

przez radnego Kołodziejczyka, nie jest skutkiem decyzji obecnego Zarządu. Faktura za 

wykonanie wpłynęła w grudniu, a wniosek w sprawie windy został odrzucony ze względu na 

braki techniczne. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz sprecyzowała, że w umowie widniał zapis 

dotyczący dwuletniego okresu napraw gwarancyjnych, firma Stok oferuje 5 lat gwarancji, co 

zostało uznane za bardziej korzystne. 

Radna Bogumiła Więckowska przekazała, że pierwotna umowa była podpisana 

wyraźnie na korzyść wykonawcy. Powinna zawierać etapowanie oraz kary umowne. Po 

zapoznaniu się z dokumentami widać szereg nieprawidłowości. Wykonawca mówi  

o zagrożeniu następnego terminu, jeżeli Zarząd nie przedstawi szeregu projektów np. 

przyłącza kanalizacyjnego. Rozpoczynając prace w formule „zaprojektuj i wybuduj” firma 

twierdzi, że opóźnienie wynika z nieotrzymania pozwolenia na budowę przez dwa miesiące. 

Następnie został poruszony temat nadzoru. Firma Pani A.G. została wybrana do tej roli, mimo 

że właścicielka miała wcześniej postawione zarzuty prokuratorskie. Dodatkowo zawarta jest 

umowa z Panem T.K., w związku z czym radna poprosiła o opowiedzenie, czym dokładnie 

zajmuje się na budowie, oraz czy posiada uprawnienia budowlane. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz odpowiedziała, że nie była obecna podczas 

podpisywania umowy, ponieważ wówczas nie pełniła obecnej funkcji. Zaprzeczyła, że można 

było przewidzieć uzyskanie pozwolenia na budowę po dwóch miesiącach. Przyłącze 

energetyczne będzie wykonane we wrześniu, pozostaje budowa przyłącza kanalizacyjnego.  
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W przypadku wyboru inspektora, zostało wysłane zapytanie ofertowe do trzech 

podwykonawców. Na tej podstawie wybrana została firma Pani A.G., która miała postawione 

zarzuty, ale nie ma zakazu prawa wykonywania zawodu. Pan T.K. nie jest firmą zewnętrzną, 

a pracownikiem DPS Wrzos, który jest dobrym doradcą technicznym. 

Radny Paweł Walo dodał, że urząd miał 65 dni na wydanie pozwolenia na budowę, 

więc wykonawca nie mógł przewidzieć, że pozwolenie otrzyma po dwóch miesiącach. 

Radna Bogumiła Więckowska powiedziała, że szybkie wydawanie decyzji jest  

w interesie Powiatu. Następnie zwróciła się do Pani Dyrektor DPS Wrzos mówiąc, że każda 

wątpliwość oraz pytanie powinno być zadane osobom, które mają uprawnienia, dlatego 

umowa z Panem T.K. jest zupełnie zbędna. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz odpowiedziała, że nie zgadza się z tymi 

słowami, nadzór inwestorski dotyczy tylko działań na budowie. Zerwanie umowy  

z wykonawcą nie rozwiąże problemów. 

Radna Bogumiła Więckowska wyjaśniła, że umowa była źle skonstruowana już na 

samym początku. 

Starosta Otwocki zaznaczył, że należy przedstawić szerszy kontekst. Nowy Zarząd 

miał do czynienia z trwającą, dużą inwestycją, która była opóźniona. Nie może brać 

odpowiedzialności za powody opóźnień. Po szybkim kontakcie z wykonawcą zostaje 

podpisany aneks do umowy, który jest korzystny dla Starostwa. Termin odbioru zostaje 

wydłużony o pół roku, zgodnie z zapisami Polskiego Ładu. Dodatkowo są wprowadzone 

etapy oraz kary umowne, w wysokości ponad 4 tys. zł za dzień. Doprowadzono do sytuacji, w 

której wykonawca zrzeka się waloryzacji za lata 2023 – 2025.  

Radny Rafał Majewski dodał, że Starosta może powołać Wydział Inwestycji oraz 

zatrudnić osoby, które prowadziłyby nadzór. Następnie poprosił o udzielenie informacji na 

temat spotkania wykonawcy z Wicestarostą Otwockim. 

Wicestarosta Otwocki Dariusz Olszewski odpowiedział, że obecnie nie ma przy sobie 

dokumentów, więc nie będzie operował dokładnymi datami. Wszystkie spotkania jakie 

odbywały się w tym okresie, były przeprowadzane w obecności Pani Dyrektor oraz 

Sekretarza Powiatu. Nie było to jedno spotkanie, a seria rozmów dotyczących inwestycji. 

Radny Rafał Majewski zapytał, który radca prawny podpisywał umowę, która nie 

zabezpieczyła interesów Powiatu Otwockiego. 

Wicestarosta Otwocki Dariusz Olszewski poinformował, że umowa wynika  

z przepisów Polskiego Ładu, a także nie może odpowiadać za umowę podpisaną przez byłego 

Starostę Krzysztofa Szczegielniaka oraz byłego Wicestarostę Pawła Zawadę. 

Radna Kinga Błaszczyk potwierdziła, że stworzenie Wydziału Inwestycji jest 

potrzebne, zgadzając się z radnym Rafałem Majewskim. Zwróciła uwagę, że radny Dariusz 

Kołodziejczyk wielokrotnie o tym mówił. Następnie zwróciła się do Dyrektor DPS Wrzos  

z pytaniem, czy firma Pani A.G. odstąpiła od umowy dotyczącej nadzoru budowlanego. 

Pani Inga de Abgaro Zachariasiewicz zaprzeczyła, by coś takiego się wydarzyło. 

Radna Kinga Błaszczyk zapytała się adwokata Łukasza Banaszka, czy mimo 

odstąpienia od indeksacji, wykonawca może ją otrzymać. 

Adwokat Łukasz Banaszek zaznaczył, że nie chce ujawniać szczegółów umowy na 

forum publicznym, natomiast odpowie na to pytanie mailowo. 
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Radny Mateusz Rojek podkreślił, że budowa DPS Wrzos była wcześniej omawiana, 

oraz poprosił by przejść do kolejnego punktu porządku obrad. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk nawiązał do wypowiedzi Wicestarosty Dariusza 

Olszewskiego. Przekazał, że zagrożenie terminu nie było zgłaszane do poprzedniego Zarządu. 

Jedynie raz wykonawca zwrócił się do Powiatu, o wypłacenie środków na zakup materiałów 

budowlanych twierdząc, że po ich otrzymaniu nie będzie żadnych zagrożeń. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach podziękowała Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej Wrzos za udzielenie wyczerpujących odpowiedzi. 

Radna Aneta Bartnicka poprosiła, o udzielenie informacji dotyczących powierzenia 

pełnienia obowiązków dyrektora Liceum Ogólnokształcącego Nr III im. Juliusza Słowackiego 

w Otwocku. 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus poinformował, że na skutek rezygnacji Pani Iwony 

Woźnicy, stanowisko powierzono Panu Robertowi Pielakowi na okres od 01.09.2024 r. do 

30.06.2025 r. 

Radna Bogumiła Więckowska zapytała o osobę upoważnioną do reprezentowania  

i wykonywania prawa głosu na Zwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki Mazowiecki 

Fundusz Poręczeń. 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus odpowiedział, że był to Sekretarz Andrzej Solecki. 

Radna Kinga Błaszczyk zapytała się o przyznanie nagród pieniężnych dla 

zawodników Klubu Sportowego Sokudo. 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus przekazał, że poproszono klub, by zwrócił się  

z prośbą o  przyznanie nagród, po tym jak zostaną rozplanowane nagrody dla maturzystów 

i wiadome będzie, ile środków w budżecie można przeznaczyć na nagrody dla klubu. 

Radny Andrzej Wojtyra zapytał o sprzedaż mienia znajdującego się w budynku 

Starostwa przy ul. Komunardów 10. 

Radny Paweł Walo odpowiedział, że są to stare przedmioty, których sprzedaż nie 

przyniesie dużego zysku, ale zwolni miejsce. 

Radny Andrzej Wojtyra poprosił o sporządzenie listy tych przedmiotów. 

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach podziękowała radnym za reprezentowanie 

Powiatu na licznych wydarzeniach kulturalnych, a następnie zaprosiła wszystkich na XX 

Powiatowy Festiwal Kultury. Po tym poprosiła Przewodniczącego Komisji Budżetowej 

o wyjaśnienie tematu dot. składania wniosków do budżetu, w nawiązaniu do wątpliwości 

jakie pojawiły się w trakcie posiedzenia  komisji Budżetowej. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej radny Tomasz Wyglądała przekazał, że na 

podstawie uchwały Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej  Nr 12.280.2024 z dnia 21 

maja 2024 r.  - Uchwała Rady Powiatu Otwockiego z dnia 18 kwietnia 2024r. Nr 

461/LXXIII/24 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, procedury jej 

uchwalania oraz rodzaju i szczegółowości materiałów towarzyszących projektowi uchwały 

budżetowej - została uznana za nieważną w całości. Obowiązuje zatem Uchwała Nr 

293/XLVI/10. Wnioski do budżetu należy składać do 20 września. 
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Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poinformowała, że podczas wrześniowej sesji 

powinna zostać zmieniona uchwała o dietach radnych. W porozumieniu z mecenasami 

zostaną przesłane szczegółowe informacje na ten temat. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk zapytał, czy uzyskana została odpowiedź na 

wystąpienia radnych w sprawie liczby mieszkańców powiatu. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach potwierdziła oraz przekazała, że liczbę 

mieszkańców należy liczyć poniżej 120 tys., zgodnie z danymi PKW. Następnie zaprosiła 

radnych na kolejną sesję Rady Powiatu Otwockiego, która odbędzie się 26 września 2024 r. 

 

Ad. 8  

 Radna Aneta Bartnicka poprosiła Zarząd Dróg Powiatowych, o udzielenie odpowiedzi 

na piśmie w sprawie dróg serwisowych wzdłuż trasy nr 17, kto jest za nie odpowiedzialny, 

jakie są umowy za obsługę, utrzymanie tych dróg.. Mieszkańcy twierdzą, że od przynajmniej 

dwóch lat drogi te nie mają opiekuna, nie są one odśnieżane, pobocza nie są koszone.  

Radny Paweł Walo odpowiedział, że ten temat był poruszany przez Zarząd. Pod 

koniec września zostanie zorganizowane spotkanie z Wójtami, by uporządkować tę kwestię. 

Radna Aneta Bartnicka podziękowała za wyjaśnienie, a także dodała, że w 

perspektywie jest droga nr 50, gdzie również będą drogi serwisowe. Kolejną sprawą są 

wysokie drzewa, których korony pochylają się na jezdnie. Stanowi to zagrożenie dla 

autobusów oraz dużych samochodów. 

Zastępca Dyrektora ZDP pan Marcin Kasprzak odpowiedział, że wycinka drzew 

przebiega obecnie na terenie Gminy Sobienie-Jeziory, postara się by następna  w kolejności 

była Gmina Kołbiel. Powinno to się wydarzyć w ciągu dwóch tygodni. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła o przesłanie harmonogramu wycinki 

drzew. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk poprosił o udostępnienie pisma w sprawie liczenia 

liczby mieszkańców oraz uzyskanej odpowiedzi. Następnie zapytał się, w jakiej formie 

zapadła decyzja Zarządu Powiatu, w sprawie przeznaczenia sali konferencyjnej w siedzibie 

Starostwa przy ul. Górnej 13, na rzecz utworzenia poczekalni dla interesantów Wydziału 

Komunikacji. W jaki sposób pomieszczenie zostanie dostosowane, oraz jaki koszt wyniesie? 

Czy osoby, które wygrały konkursy pracują już w Wydziale Komunikacji? Czy to 

rozwiązanie przyniesie korzyści? Gdzie teraz będą odbywać się spotkania, szkolenia i tym 

podobne wydarzenia. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach potwierdziła, że dużym problemem  

w Starostwie jest ogólny brak miejsca. 

Radny Paweł Walo powiedział, że zmiana przeznaczenia sali odbędzie się jedynie 

kosztem Starosty, który będzie musiał dojeżdżać na spotkania do sali konferencyjnej 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Koszt przeniesienia kolejkomatu, zakupu nowego 

telewizora to ok. 14 tys. zł. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk ponowił pytanie, o formę decyzji Zarządu, oraz nowo 

zatrudnione osoby. Podkreślił, że w tym przypadku nie chodzi o Starostę, a o pracowników  

i ich potrzeby oraz warunki pracy. 

Wicestarosta Dariusz Olszewski odpowiedział, że w okresie lipiec-sierpień zostały 

zatrudnione dwie osoby. Trzecia osoba rozpocznie pracę na przełomie września  
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i października. Jedna osoba bierze już czynny udział w rejestracji pojazdów, druga jest 

jeszcze szkolona. Trwają przygotowania do przeniesienia Wydziału Administracyjnego na ul. 

Komunardów celem zwolnienia miejsca na potrzeby Wydziału Komunikacji. Zmiany, o które 

pytał radny Kołodziejczyk zostały przyjęte decyzją Zarządu. Stworzony zostanie 

harmonogram korzystania z sali konferencyjnej PCPR. 

Radny Andrzej Wojtyra poprosił o udzielenie informacji w sprawie Członków 

Zarządu prowadzących działalność gospodarczą. 

Radny Robert Kosiński odpowiedział, że 5 sierpnia skierował do Starosty pismo  

o rezygnacji z bycia Członkiem Zarządu. 

Radny Michał Margielski przekazał, że zaprzestał prowadzenia działalności. Pismo do 

Starosty zostało przekazane 5 sierpnia. 

Radny Andrzej Wojtyra zauważył, że Rada Powiatu nie została o tym poinformowana, 

chociażby w Sprawozdaniu z prac Zarządu. 

Starosta Otwocki powiedział, że nie było to przedmiotem prac Zarządu, dokumenty 

zostały po prostu przyjęte.  

 

Ad. 9  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godzinie 1800 Przewodnicząca Rady 

Grażyna Kilbach zamknęła obrady VI sesji VII kadencji Rady Powiatu Otwockiego. 
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